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Na osnovu clana 187 i 188 Poslovnika Skupstine Crne Gore, postavijam poslanicko pitanje.

Ministru saobracaja i pomorstva Filipu Radulovicu

Da li je tacno da po idejnom projektu planirana trasa autoputa „Matesevo- Andrijevica" od iziaza 
iz tunela „ Tresnjevik" prolazi sredinom sela, tamo gdje je najgusca naseljenost i najveci broj 
kuca. Obzirom da nije uraden glavni projekat da li postoji mogucnost korekcije idejnog resenja 
ove trase kako bi se zaobisla naseljena mjesta?

Pitanje cu usmeno obrazloziti na samoj sjednici.

Molim da mi odgovor na postavijeno pitanje dostavite i u pisanoj formi.

U Podgorici, 03.04.2024. godine

Poslanik poslanickog kluba ZBCG- DNP

Miiun Zogovic
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Uvafeni,

U skladu sa Poslovnikom Skupstine Crne Gore, u prilogu dostavijamo odgovor na poslanifiko 
pitanje posianika Miluna Zogovi6a, koje je postavljeno u pisanoj formi prije sjednice 
Skupstine Crne Gore, zakazane za 05. april 2024.godine.

S poStovanjem

,■ MINISTAR 
Filip Radulovic

www.msp.gov.me

http://www.msp.gov.me
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Broj: 01-011/24-3337/2 Datum: 04.04.2024. godine

SKUPSTINACRNE GORE

PREDMET: Odgovor na poslanicko pitanje poslanika Miluna Zogovida

Prije sjednice Skupstine Crne Gore zakazane za 05. april 2024. godine, poslanik 
IVliiun Zogovic, dostavio je u pisanoj formi sljedece

POSLANICKO PITANJE

Da li je tacno da po idejnom projektu planirana trasa autoputa ..Matesevo-Andrijevica" 
od iziaza iz tunela „Tre§njevik“ prolazi sredinom sela, tamo gdje je najgu§6a 
naseljenost i najveci broj kuca. Obzirom da nije uraden glavni projekat da li postoji 
mogudnost korekcije idejnog rjesenja ove trase kako bi se zaobisla naseljena 
mjesta?

ODGOVOR

UvaSeni poslanice Zogovid,

Intencija Ministarstva saobracaja i pomorstva je da trasa autoputa u najmanjoj mjeri 
naruSava ambijentalnu sredinu tj. ne ugrozava naseljena mjesta, pa i sela na iziazu Iz 
tunela Tre§njevik u smjeru Andrijevice. Ovakav stav je prezentovan i na sastanku sa 
mjestanima Andrijevice, u blizini cijih sela je planirana trasa autoputa. Tada sam 
dogovorio da direktor Monteputa primi predstavnike mjestana kako bi u direktnoj 
komunikaciji sagledali moguca rjesenja, sto je i ucinjeno. Nadalje, Monteput koji 
koordinira izradom projektne dokumentacije i izgradnjom dionice Matesevo- 
Andrijevica, de i prilikom izrade glavnog projekta sagledati sve zahtjeve i uvaiiti sva 
moguca I opravdana rjesenja.

Moramo biti svjesni da izgradnja projekta kao sto je autoput nosi sa sobom I 
posljedice koje se ogledaju u neophodnosti ekspropijaclje zemljista I objekata, koje 
nije mogude sacuvati, ali isto tako nastojanje Monteputa de bitI da se u najvedoj 
mogudoj mjeri za^tite objekti na ovom i na drugim lokalitetima kuda prolazi trasa 
autoputa.

i,llS postovanjem,
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MINISTAR 
Filip Radulovid
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